
Samen met de Provincie Brabant doet de VBG onderzoek naar de financiën van de Brabantse 
gemeenten. We hebben steun gekregen bij onze vraag om in beeld te brengen wat de impact is 
geweest van het sociaal domein op onze financiën in de afgelopen vijf jaren. Hierbij wordt gekeken 
naar ombuigingen maar ook gepoogd om in beeld te brengen welke investeringen niet gedaan zijn 
maar wel wenselijk waren geweest.  

Het doel is om het beeld bij het Rijk over onze financiële situatie nog beter onder de aandacht te 
krijgen. Bij het Rijk bestaan immers beelden dat het wel meevalt aangezien er weinig gemeenten 
onder financieel toezicht gesteld zijn. De uitkomsten zullen we dan ook in het najaar, samen met 
onze gedeputeerde, aanbieden aan het Rijk. 

Enerzijds doet de Provincie een bureaustudie op basis van onze financiële stukken waarover de 
Provincie beschikt vanuit zijn rol als toezichthouder. Anderzijds willen we bij een beperkt aantal 
gemeenten kwalitatief onderzoek doen waarbij juist die vraag van niet gedane investeringen aan bod 
komt. Bij dit laatste hebben we hulp nodig vanuit de gemeentelijke organisaties.  

Heeft jouw organisatie financieel deskundigen die kunnen helpen bij het kwalitatief onderzoek en 
kunnen reflecteren op de uitkomsten van de bureaustudie? Meld hen of jezelf dan aan via 

Bram Loeffen; bloeffen@brabant.nl  

We hopen op jullie steun, Evert Weys en Marian Witte AB leden VBG met aandachtsgebied 
gemeente financien. 
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